
NOTULEN JAARVERGADERING LEDENRAAD LENS op 25 november 1985  
 
1. OPENING  
Ad Coret, die deze vergadering zal leiden, spreekt de hoop uit dat de aanwezigen niet alleen als zodanig zullen optreden.  
Wim Kouwenhoven is bereid te notuleren.  
 
2. Vaststelling aantal aanwezige stemgerechtigde leden.  
Aanwezig: 12 stemgerechtigde ledenraadsleden.  
 
3. INGEKOMEN STUKKEN 
Aad Bogisch heeft i.v.m. verhuizing moeten bedanken als lid van de ledenraad .Hij was hierin de vertegenwoordiger van de 
niet spelende leden.  
Bericht van verhindering werd ontvangen van:  
Joop Willems  
Frans Peters  
Peter Krol  
Jos Kuypers  
 
4. VASTSTELLING NOTULEN LEDENRAADSVERGADERING VAN 24 JUNI 1985 
Henk Rimmelzwaan vraagt hoever de kommissie is gevorderd met haar werkzaamheden.  
Wim Kouwenhoven deelt mee, dat deze zo spoedig mogelijk zullen worden afgerond, waarna verslag aan de 
ledenraadsleden zal worden uitgebracht.  
Notulen worden goedgekeurd.  
 
5. VASTSTELLING NOTULEN JAARVERGADERING LEDENRAAD VAN 23 NOVEMBER 1984.  
Geen op of aanmerkingen,notulen worden goedgekeurd.  
 
6. BEHANDELING VAN HET GEVOERDE BELEID EN JAARVERSLAGEN 1984-85  
Zonder op of aanmerkingen goedgekeurd.  
 
7. BEHANDELING VAN HET FINANCIEEL OVERZICHT 1984-85  
Goedgekeurd  
 
8. VERSLAG KASKOMMISSIE  
De kommissie stelt voor op grond van haar controle van de financiële administratie over het boekjaar 1984-85  
De penningmeester décharge te verlenen.  
Décharge wordt verleend.  
 
9. VASTSTELLING VAN DE BEGROTING 1985-86  
Peter Perreyn:  
1. De post trainingen is begroot op f. 41.000,-- t.o. een exploitatie van "slechts" f. 36.425,--  
2. De Toto/Lotto heeft minder opgebracht, ziet het bestuur verbetering gezien de begroting.  
Antw ad1: Het bedrag is gebaseerd op de afgesloten kontrakten en is het maximum. Het hangt o.a. van de 
reiskostenvergoedingen af, of dit ook wordt gehaald .  
Antw. Ad 2: Het afgelopen jaar was slecht. Niet alleen bij LENS, maar de totale opbrengst was minder.Tevens zijn er kosten 
gemaakt i.v.m. de promotie van de Abonnee-Lotto.De verwachtingen zijn beter. Recente berichten in de pers wijzen in die 
richting. Met name de nieuwe opzet van de Mid-Lotto-Show geeft nieuwe impulsen.  
Wil Heijnen:  
1. Is het huidige ledental nog in verhouding tot de stand per 31 mei 1985.  
2. Reserveringen i.v.m. te verwachten groot-onderhoud hebben niet plaatsgevonden.  
Antw: 1: Ja  
Antw. 2: Er is thans geen ruimte voor reserveringen.Een groot probleem, wat vooralsnog niet snel is op te lossen. Het bestuur 
is zich bewust van de noodzaak en is druk doende een oplossing te vinden.  
André Christ wijst de vergadering op de te geringe bereidheid van de leden om barwerkzaamheden te verrichten. Indien daar 
geen verbetering in komt, voorziet hij een teruglopen van de omzet.  
Wim v.d. Linden wijst op de vergrijzing van het seniorenbestand.  
Marcel Jansen lijkt het een goede zaak wanneer b.v. een A-2 elftal in zijn geheel naar de senioren over kan. Nu is het vaak 
zo, dat de spelers niet aan de bak kunnen komen en afhaken.   
Er ontstaat een levendige diskussie, waarin met name het fenomeen vriendenelftallen weer ter sprake komt. Ook de 
mogelijkheid om te trainen voor de overige senioren zou een goede stap in de richting kunnen zijn.  
Het bestuur zegde toe te bezien, of er een trainer voor deze groep kan worden aangetrokken. De naam Cas Franke wordt 
genoemd.  
Tevens is het zaak dat de Juko en Seko in deze nauwe contacten 6nderhouden. 
 
11. VERKIEZING VAN HET BESTUUR  
Jaap Colpa neemt na 6 jaar afscheid als secretaris. Zijn opvolger Aad Schijf wordt zonder tegenstemmen gekozen.  
Ina v.d. Berg en Ben Osse worden eveneens zonder tegenstemmen gekozen.  
 
12. VERKIEZING KASKOMMISSIE  
Gekozen worden: Wim Kouwenhoven, Oscar v.d Laar en André Christ  



13. MEDEDELING VAN BENOEMINGEN IN KOMMISSIES  
Geen opmerkingen. 
 
14. RONDVRAAG  
Henk Hoppenbrouwers: hoe luiden de instructies met betrekking tot het trainen op het 2e veld.  
Antw. : Alleen indien er geen gebruik kan worden gemaakt van de trainingsstrook, dan is trainen op het 2e veld toegestaan, 
mits de terreingesteldheid dit toelaat. Alle trainers zijn hiervan op de hoogte gebracht.  
 
12. SLUITING  
Ad Coret bedankt Jaap Colpa namens het bestuur voor de getoonde inzet gedurende de afgelopen 6 jaar en prijst Jaap voor 
zijn positieve instelling en werklust.  
Wil Heynen bedankt Jaap namens de Ledenraad.  
Tot slot brengt Ad Coret nog enige puntjes naar voren:  
1. Veld 1 zal opnieuw gerenoveerd worden, met name de drainage langs de tribune en in de hoeken van het veld. 

Kortom weer een stap dichter naar een “biljartlaken”.  
2. De KNVB afd. Den Haag heeft sinds 1977 een bedrag van f. 1.000.000,-- geïnd aan boetes. Hij wijst erop dat er 

duidelijk sprake is van een toenemende agressie en onsportiviteit binnen de lijnen. Hoewel het bij LENS gelukkig nog 
meevalt, zal het bestuur niet schromen maatregelen te nemen tegen de eigen leden die zich aan dergelijke dingen te 
buiten gaan.  

 
Wim Kouwenhoven, 
Notulist. 


